

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB CENTER FOR PHARM.& CHEMICALS Date: 01-09-2026 08:45:03 AM Subject: Chairman of the Board, Vice Chairman, Managing Dir	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المركز العربي للصناعات الدوائية والكيمائية التاريخ: AM 08:45:03 2026-09-01 الموضوع: رئيس مجلس ادارة ونائب رئيس وعضو منتدب وامين سر
First: Mr. Mazen Hamza Ahmed Tantash was elected Chairman of the Board. Second: Mr. Shafiq Hani Shafiq Al-Hayek, representing Al-Mawqif Commercial Services Company, was elected Vice Chairman of the Board. Third: Mr. Jawad Ayed Mikhail Al-Naber, a member of the Board, was appointed as an acting Board member to perform all the duties and responsibilities of the General Manager without remuneration. Fourth: Mr. Muhammad Wasfi Muhammad Ja'ara was appointed Secretary of the Board.	اولا : انتخاب السيد مازن حمزه احمد طنطش رئيس مجلس ادارة . ثانيا : انتخاب شركة الموقف للخدمات التجارية نائب رئيس مجلس ادارة ويمثلها السيد شفيق هاني شفيق الحايك . ثالثا : تكليف عضو مجلس الادارة السيد جواد عايد ميخائيل النبر كعضو مجلس ادارة منتدب ليقوم بكافة مهام وصلاحيات المدير العام وبدون اجر. رابعا : تعيين السيد / محمد وصفي محمد جعارة امين سر مجلس الادارة .
31-08-2026	31-08-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad ja'ara	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad ja'ara